
Nokia Wi-Fi Access Point AC200i
Regulatory Information

Operation within 2.412-2.4835GHz / 5.15-5.25GHz / 5.725-5.85GHz frequency range is restricted to indoor environment.
 This device meets all the other requirements specified in Part 15E, Section 15.407 and 15.247 of the FCC Rules.

Industry Canada statement:
This device complies with RSS-247 of the Industry Canada Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device does not 
cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that can cause undesired operation. 
Ce dispositif est conforme à la norme CRN-247 d’Industrie Canada applicable aux appareils radio exempts de licence. Son fonctionnement est 
sujet aux deux conditions suivantes: (1) le dispositif ne doit pas produire de brouillage préjudiciable, et (2) ce dispositif doit accepter tout brouillage 
reçu, y compris un brouillage susceptible de provoquer un fonctionnement indésirable.
Wi-Fi Channels operating in the 5600-5650 MHz range are disabled by internal SW when this product is deployed in Canada and not configurable 
by the end user. 

Caution:    
(I) Users are also advised that high-power radars are allocated as primary users (for example priority users) of the bands 5600-5650MHz and that 
these radars can cause interference and/or damage to LE-LAN devices.

Avertssement:
Le guide d’utilisation des dispositifs pour réseaux locaux doit inclure des instructions précises sur les susmentionnées, notamment:
(I) De plus, les utilisateurs devraient aussi être avisés que les utilisateurs de radar de haute puissance sont désignés utilisateurs principaux (c.-à-d, 
qu’ils ont la priorité) pour les bandes 5600-5650MHz et que ces radars pourraient causer du brouillage  et /ou des dommages aux dispositifs 
LAN-EL.


